



MALAYSIA DEMETER ASSOCIATION
(PERSATUAN DEMETER MALAYSIA) PPM 005-06-04072019
No. 53 TINGKAT 2, BANDAR RAUB PERDANA, 27600 RAUB, PAHANG

Notice on MDA Workshops and Seminars

In response to enquiries, we confirm that our workshops and seminars have been temporarily suspended since our last Workshop 14 (H3) dated 10-11 October 2020 due to constraints and limitations posed by the Covid-19 pandemic.

MDA was involved with the “21 days Life Challenges” program organized by IPMT Malaysia which ended on 10 May 2021. Thereafter, we are not engaged with any private company or academy to conduct any online training.

Our workshops are specially tailored to focus on “hands on” practical Biodynamic Farming and basic theory. The next practical workshop is tentatively scheduled on early November 2021.

MDA’s mission is to promote Biodynamic Farming in accordance to Rudolf Steiner’s agriculture course. MDA is a member of [Biodynamic Federation Demeter International \(BF-DI\)](#), the world authority on Biodynamic Agriculture. It is a non-profit, non-religious and non-political organization run solely by volunteers.

MDA is an independent body and has no vested interest or in any manner whatsoever associated with any private company or academy offering similar services in Malaysia or elsewhere.

The usage of the MDA name and logo in any external events must be properly authorized by the Board and any unauthorized usage shall be dealt with legally. For further information or inquiries, please visit our website at <http://www.mydemeter.org/>, or facebook <https://www.facebook.com/mydemeter/> or email to us at INFO@MYDEMETER.ORG

MDA Secretariat
31/8/2021



MALAYSIA DEMETER ASSOCIATION
(PERSATUAN DEMETER MALAYSIA) PPM 005-06-04072019
No. 53 TINGKAT 2, BANDAR RAUB PERDANA, 27600 RAUB, PAHANG

MDA训练营和研讨会

由于收到各界的询问，我们谨此声明训练营14(H3)-于10-11/10/2020 举行过后，受疫情严峻的影响和局限；MDA的训练营和研讨会已暂停。

MDA被邀请参与马来西亚IPMT举办的“21天生命大挑战”已于10/5/2021结束。过后我们并没与任何私人公司或学院举办任何网上培训课程。

我们的训练营一直以来都着重在BD农法的实地实践和基本的理念。我们预计下个训练营将在来临的十一月进行。

MDA的使命是提倡依据鲁道夫史泰纳的BD农耕课程。它是BFDI（国际BD Demeter联盟）的会员，世界BD农耕的法定机构。MDA是一个非盈利、非宗教和非政治团体完全由一群自愿者运作。

MDA是一个独立的机构。我们并没有授权于任何私人公司或学院在马来西亚或其他地方提供类似的服务。

任何使用MDA名称和它的商标都必须得到理事会的同意和授权。任何未经授权使用者将依法追究。

欲知进一步详情或询问，请游览我们的官方网页<http://www.mydemeter.org/>，或面子书<https://www.facebook.com/mydemeter/> 或电邮至 INFO@MYDEMETER.ORG

MDA 秘书处
31/8/2021